
ACTA
DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE

L’AJUNTAMENT DE TARADELL
REALITZADA EL DIA 4 D’OCTUBRE DE 2007

Número de sessió: P/14/2007
En el municipi de Taradell, en el Saló d’Actes de la Casa de la Vila, el dia 4

d’octubre de 2007, es reuneix a dos quarts i tres minuts de deu del vespre el Ple de
l’Ajuntament de Taradell, sota la presidència de l’Alcalde, il·lustre senyor Lluís
Verdaguer i Vivet, del grup polític municipal de Convergència i Unió (CiU), amb
assistència dels Regidors següents: senyor Albert Ledesma i Castelltort, senyora
Imma Codony i Soler, senyora Rosa Papell i Coma, senyor Joan Casassas i Martí,
senyora Montserrat Casals i Saborit, senyor Joan Bruy i Riera i senyor Ramon Sayós i
Serra, del grup polític municipal de CiU, i senyor Antoni Casassas i Jordà, senyor Jordi
Freixas i Codina, senyora Rosa Morales i Sánchez, senyor Lluís Rodríguez i Rufart i
senyora Carme Coll i Madriguera, del grup polític municipal d’Esquerra Republicana de
Catalunya (ERC), a l’objecte de realitzar sessió ordinària en primera convocatòria
corresponent al mes d’octubre.

Assisteix el Secretari-Interventor titular de la Corporació senyor Lleonard Ferrer i
Bird.

Donat que existeix el quòrum legal de membres assistents perquè pugui
començar la sessió, és oberta per la presidència.

A.- DICTÀMENS

1.- APROVAR L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

PART EXPOSITIVA:
Atès que l’Alcalde senyor Verdaguer pregunta als Regidors assistents a la

present sessió si tenen que formular alguna observació a l’esborrany de l’acta de la
sessió anterior realitzada el dia 13 de setembre de 2007, número de sessió P/13/2007,
segons estableix l’article 91.1 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova
el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals (ROF).

Atès que els Regidors assistents no efectuen cap observació, es considera
adoptada la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Únic.- Aprovar l’esborrany de l’acta de la sessió del Ple de l’Ajuntament de
Taradell realitzada el dia 13 de setembre de 2007, número de sessió P/13/2007.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el



nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

2.- APROVAR CERTIFICACIONS D’OBRES

PART EXPOSITIVA:
Atès que el director facultatiu de les obres del el projecte tècnic modificat per

segona vegada de l’obra local ordinària <<Construcció de tanatori municipal>>,
expedient núm. 3/2006-concurs-obres, inclosa al PUOSC-2007, ha signat amb data 30
de juny de 2007 la certificació de les obres executades fins a la dita data.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la certificació d’obres núm. 4 de les obres del el projecte tècnic
modificat per segona vegada de l’obra local ordinària <<Construcció de tanatori
municipal>>, expedient núm. 3/2006-concurs-obres, inclosa al PUOSC-2007, que puja
a la quantitat de 75.557,19 euros, IVA inclòs, autoritzant la despesa amb càrrec a la
partida 44360112, obres construcció tanatori municipal, del pressupost general de
2007.

Segon.- Notificar el present dictamen als adjudicataris de les esmentades obres,
Construccions Ferrer, S.A. i remetre la documentació adient als organismes que han
subvencionat les obres per al cobrament de la part subvencionada corresponent,
expedient núm. 3/2006-concurs-obres a la Direcció General d’Administració Local.
DEBAT:

El senyor Ferrer manifesta que la certificació núm. 3 de l’obra local ordinària
“Construcció de la Llar d’Infants de Taradell” no s’ha inclòs perquè contenia varis errors
aritmètics.

El senyor Verdaguer diu que és la última certificació del tanatori. El senyor
Casassas pregunta quan han pujat demés les obres, responent el senyor Verdaguer
que al voltant d’uns 30.000,00 euros.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

3.- APROVAR INICIALMENT L’EXPEDIENT NÚM. 2 DE MODIFICACIÓ DE
LA PLANTILLA DE PERSONAL 2007

PART EXPOSITIVA:
Atès que cal adequar la plantilla personal vigent de 2007 a les diverses àrees



que per Decret de l’Alcaldia es van crear al delegar atribucions de gestió a diversos
Regidors, així com afegir algun lloc de treball nou o incrementar jornades de treball.

Atès que amb aquest objectiu es fa necessari la modificació de la plantilla de
personal 2007.

Vistos l’article 90 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del
règim local, els articles 52.2 i 283 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual
s’aprova el text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, i els articles 25 i
28.1 del Decret 214/1990, de 30 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament del personal
al servei de les entitats locals.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la modificació de la plantilla de personal d’aquesta corporació
2007, consistent en:

C) Llocs de Treball reservats a personal eventual
1.1.1. Àrea de Benestar Social, passa a anomenar-se 1.1.1. Àrea de Benestar.
1.1.3. Àrea de Pagesia, passa a anomenar-se 1.1.2. Àrea de Territori.
1.1.4. Àrea de Cultura, passa a anomenar-se 1.1.3. Àrea de Cultura
S’afegeix 1.1.4. Àrea d’Urbanisme, una plaça.
2.1.1.1. Arquitecte 15% jornada, passa a ser 2.1.1.1. Arquitecte 20% jornada.
2.1.1.2. Aparellador 20% jornada, passa a ser 2.1.1.2. Aparellador 47,5% jornada.
2.2. Personal administratiu, s’elimina.
2.2.1. Alcaldia i Àrees d’aigües i d’Urbanisme, passa a anomenar-se 4.1.2.

Alcaldia
2.2.1.1. Secretari de l’Alcaldia , auxiliar administratiu 100% jornada, grup D,
passa a anomenar-se 4.1.2.1. Secretari de l’Alcaldia , auxiliar administratiu 100%
jornada, grup D.
3.1.1. Àrees d’Urbanisme, Obres, Serveis, Medi Ambient i Sanitat, passa a
anomenar-se 3.1.1. Àrees d’Urbanisme, Serveis i Benestar.
S’afegeix 3.1.1.3. Arquitecte Tècnic 22,5% jornada, grup B, una plaça.
S’afegeix a 3.2.1.1. Ensenyant Escola l’Arpa, una plaça més, de 9 a 10.
3.2.1. Àrees d’Ensenyament i Cultura, passa a anomenar-se Àrees d’Educació i
Cultura.
3.2.2. Àrea de Governació i Seguretat Vial, passa a anomenar-se Àrea de

Governació.
4.1.1.1. Auxiliar administratiu, notificador i controlador d’obres 100% jornada, grup
D, passa a anomenar-se 4.1.1.1. Auxiliar administratiu, notificador i controlador
d’obres i vials 100% jornada, grup D.
Segon.- Aprovar la plantilla de personal d’aquesta corporació 2007 modificada,

que s’uneix com annex a aquest dictamen, integrant el mateix, i comprensiva dels
següents apartats:

A) Llocs de treball reservats a funcionaris de carrera.
B) Llocs de treball reservats a personal laboral.
C) Llocs de treball reservats a personal eventual.
Tercer.- Publicar la plantilla aprovada íntegrament al Butlletí Oficial de la

Província.



DEBAT:
El senyor Verdaguer manifesta que s’adequa la plantilla a les àrees de govern,

s’allarga algun horari i es crea alguna nova plaça. El senyor Casassas pregunta per la
plaça de Secretari de l’Alcaldia i del nou Arquitecte Tècnic i els senyors Verdaguer i
Ferrer li expliquen els detalls de les mateixes.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, vuit (8), del grup de CiU; vots en
contra, cap (0); abstencions, cinc (5), del grup d’ERC; sent tretze (13) el nombre de
membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

4.- APROVAR CONVENI AMB GAS NATURAL DISTRIBUCIÓN SGD, SA,
RELATIU A LA UNITAT D’ACTUACIÓ NÚM. 1 “FÀBRICA IGLESIAS”

PART EXPOSITIVA:
Atès que la companyia Gas Natural Distribución SGD, SA, es una empresa

concessionària del Servei Públic de Subministrament de Gas, realitzant l’activitat de
distribució de gas natural per a usos domèstics, comercials i industrials en el municipi
de Taradell.

Vist l’esborrany de conveni a signar entre l’Ajuntament de Taradell i la companyia
Gas Natural Distribución SGD, SA,, relatiu a l’establiment de la infraestructura de
distribució de gas en la Unitat d’Actuació núm. 1 “Sector Fàbrica Iglesias”.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar en tots els seus pactes l’esborrany de conveni, que consta a
l’expedient, a signar entre l’Ajuntament de Taradell i la companyia Gas Natural
Distribución SGD, SA, regulador de les condicions de l’establiment de la infraestructura
de distribució de gas en la Unitat d’Actuació núm. 1 “Sector Fàbrica Iglesias”.

Segon.- Facultar el senyor Alcalde Lluís Verdaguer i Vivet per a la signatura i
execució del dit conveni.

Tercer.- Notificar el present dictamen a la companyia Gas Natural Distribución
SGD, SA.
DEBAT:

El senyor Verdaguer explica el dictamen. La senyora Coll pregunta si hi ha algun
problema que faci que aquestes obres vagin tan lentes, cosa que pot suposar un
increment de despesa, responent el senyor Ledesma que principalment la causa de la
lentitud ha estat el sòl de pedra i dificultats tècniques que ha originat algun canvi en el
que s’havia projectat.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i



de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

5.- APROVAR LA RESOLUCIÓ D’UN ESCRIT D’AL·LEGACIONS A
L’APROVACIÓ INICIAL DEL PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVES
PARTICULARS I D'EXPLOTACIÓ PER A L'ADJUDICACIÓ DE LA
CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA DE LA GESTIÓ DEL SERVEI PÚBLIC
MUNICIPAL “ESCOLA BRESSOL MUNICIPAL LA BALDUFA”

PART EXPOSITIVA:
Atès que en el proppassat Ple de l’Ajuntament de Taradell realitzat el dia 13 de

setembre de 2007 es va adoptar el dictamen núm. 5 pel qual es va aprovar inicialment
el plec de clàusules administratives particulars i d’explotació del servei públic municipal
de l’“Escola Bressol Municipal La Baldufa”.

Atès que a abans de l’inici del període d’exposició pública de vint dies hàbils del
citat expedient, s’ha presentat, fora de temps i en forma, un escrit d’al·legacions per part
del senyor Antoni Casassas i Jordà, com a regidor i portaveu del grup polític municipal
d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal ERC-AM), amb registre
d’entrada núm. 1838 del 24 de setembre de 2007.

Atès que malgrat que les al·legacions s’han presentat abans de l’inici del període
d’exposició pública i, per tant, fora de temps, es considera que per aplicació del principi
constitucional d’eficàcia administrativa (article 103 de la CE) cal acceptar-les i resoldre-
les.

Vist l’informe desfavorable emès pel Secretari-Interventor de data 25 de setembre
de 2007.

Vist que aquesta proposta de dictamen ha estat estudiada i informada
favorablement en la sessió ordinària de la Comissió Informativa General (CIG)
realitzada el passat dilluns, l’Alcalde i President de la CIG proposa al Ple de
l’Ajuntament de Taradell l’adopció de la següent proposta de dictamen:
PART DISPOSITIVA:

Primer.- Aprovar la desestimació de l’escrit d’al·legacions presentat, fora de
temps i en forma, per part del senyor Antoni Casassas i Jordà, com a regidor i portaveu
del grup polític municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal, amb
registre d’entrada núm. 1838 del 24 de setembre de 2007, pels motius jurídics que
consten a l’informe desfavorable emès pel Secretari-Interventor en data 25 de setembre
de 2007, el qual es considera incorporat al present dictamen i còpia del qual
s’adjuntarà a les notificacions que del mateix es facin, i perquè es considera que el
petitum és un criteri polític que l’equip de govern no comparteix.

Segon.- Ratificar el dictamen núm. 5 del Ple de l’Ajuntament de Taradell del 13 de
setembre de 2007 en tots els seus punts.

Tercer.- Notificar el present dictamen a l’al·legant.
DEBAT:

El senyor Casassas diu que els hi sembla que aquest concurs està fet per
adjudicar-lo a la Fundació privada Escola Bressol Municipal La Xarranca (FEBLX), que
el grup d’ERC no és partidari de la gestió de serveis per fundacions privades, que la fa
més opaca, i l’equip de govern insisteix que la FEBLX és com qualsevol empresa que



pugui concursar. Vol manifestar que els desacord del grup d’ERC es fonamenta en tres
punts; primer, no ho veuen bé perquè no beneficia als usuaris i amb altre tipus de
gestió sortirien tarifes més barates; en segon terme no ho veuen bé perquè consideren
dubtosa la seva legalitat; i en tercer lloc que es cau en el ridícul al voler ser
absurdament jutge i part, com posar-se el barret d’Alcalde i el barret de President de la
fundació. El senyor Verdaguer respon que la FEBLX ofereix uns preus com els de la
resta de llar d’infants de la comarca, que funciona molt bé i que no canviaran els seus
criteris sobre aquest tema. Afegeix que les fundacions no tenen ànim de lucre i que
avalar a la FEBLX ho veuen correcte i avalar a una empresa desconeguda no ho veuen
tan bé, i que ell amb qualsevol barret, defensa els interessos de l’Ajuntament com
Alcalde i els interessos de la FEBLX com a President del Patronat. El senyor Casassas
vol aclarir que es refereix a que no importa quin tipus d’empresa es presenti i que tots
han de tenir igualtat d’oportunitats i que si la FEBLX sap que podrà ser avalada al
demanar un préstec està en situació preferent i que al ser una empresa privada pot
causar conflictes.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:

S’aprova amb el resultat següent: vots a favor, vuit (8), del grup de CiU; vots en
contra, cinc (5), del grup d’ERC; abstencions, cap (0); sent tretze (13) el nombre de
membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i de fet de la
corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple i absoluta, complint-se
el quòrum exigit per la llei.

Seguidament el senyor Verdaguer manifesta que hi ha una moció del grup polític
municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya-Acord Municipal (ERC-AM) per
sotmetre a la consideració del Ple per raons d’urgència i que no estava inclosa en
l’ordre del dia. És la moció següent:

B.- MOCIONS

6.A.- MOCIÓ DEL GRUP POLÍTIC MUNICIPAL D’ESQUERRA
REPUBLICANA DE CATALUNYA-ACORD MUNICIPAL (ERC-AM) SOBRE
LES ZONES VERDES I ELS JARDINS PÚBLICS

PART EXPOSITIVA:
Atès que en els darrers temps s’ha visualitzat al nostre municipi la dificultat per

mantenir en les millors condicions les diferents zones amb jardí de Taradell. Els
treballadors de l’Ajuntament cada dia han d’assumir més tasques, i per tant,
impossibilita poder planificar i mantenir amb eficàcia la cura de les zones verdes i
enjardinades. Aquest tema es va discutir en el passat ple de setembre, en el que
l’equip de govern va reconèixer que la cura d’aquestes zones no havia estat una prioritat
davant d’altres tasques -més urgents i importants- a desenvolupar pels treballadors de
l’ajuntament.

Atès que al mateix temps, el grup d’Esquerra vol recordar l’existència del TAC
Osona, que és una associació que treballa per la inserció laboral de persones
discapacitades, i que precisament, entre d’altres, realitza tasques de serveis i
manteniment de jardins públics. Hores d’ara, aquesta associació té convenis signats
amb la majoria dels ajuntaments de la nostra comarca, que amb aquesta relació reben



un servei necessari i de qualitat, al mateix temps que col·laboren en una tasca social.
Atès que l’Ajuntament de Taradell, a dia d’avui, no té conveni signat amb

l’esmentada associació. Creiem oportú, amb la doble finalitat de tenir uns jardins de
primera qualitat i també amb la finalitat social de col·laborar amb l’associació, que
l’ajuntament de Taradell hauria de signar un conveni amb el TAC Osona.

Es per això que es demana al Ple de l’Ajuntament de Taradell, que aprovi el
següent:
PART DISPOSITIVA

Únic.- Instar a l’equip de govern a promoure la signatura d’un conveni amb el TAC
Osona, per a la tasca de manteniment de les zones enjardinades de Taradell.
DEBAT:

La senyora Morales explica les raons de presentar aquesta moció, causada per
l’estat d’abandonament des espais públics, sobre tot jardins i zones verdes i per donar,
al temps, feina a una associació social com el TAC d’Osona (TAC) i per descarregar de
feina a la Brigada Municipal d’Obres i Serveis (BMOS). El senyor Ledesma manifesta
que si es diu que hi ha abandonament ho ha de dir la gent del poble i que l’equip de
govern és conscient que la BMOS no pot abastar tot i que ja des de la passada
legislatura hi col·labora al manteniment de les zones verdes l’Agrupació de Defensa
Forestal Les Guilleries (ADF) i que al mateix temps va parlar amb el TAC per veure les
possibilitat de que també col·laboressin en el citat manteniment, que els sembla bé la
moció i que tant el TAC com l’ADF i la BMOS s’encarregaran d’aquesta tasca de
manteniment de jardins i espais verd públics, i diu que vol expressament felicitar a la
BMOS per la feina i l’esforç fets en els espais i jardins i que cal veure si Taradell, en
comparació amb altres pobles de la comarca, està en la banda alta o baixa en relació a
la mitjana en quan a la neteja i cura d’aquests espais, manifestant també que els
recursos dedicats a aquest tema es repartiran entre els tres actuants, i que,
evidentment, tot és millorable.
VOTACIÓ ORDINÀRIA:
SOBRE LA PROCEDÈNCIA DE LA URGÈNCIA D’INCLOURE-LA A L’ORDRE DEL DIA:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.
SOBRE L’ADOPCIÓ DE LA MOCIÓ:

S’aprova per unanimitat amb el resultat següent: vots a favor, tretze (13), del grup
de CiU i del grup d’ERC; vots en contra, cap (0); abstencions, cap (0); sent tretze (13) el
nombre de membres presents a la sessió i tretze (13) el nombre de membres legals i
de fet de la corporació, el que suposa el vot favorable de la majoria simple, absoluta i
dels 2/3, complint-se el quòrum exigit per la llei.

C.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE I CONTROL
D’ÒRGANS MUNICIPALS

7.- COMUNICACIONS DIVERSES AL PLE



La portaveu substituta del grup de CiU, senyora Codony, comunica al Ple de
l’Ajuntament de Taradell:

1.- Que a la sessió de la Junta de Govern Local del proppassat dia 24 de
setembre de 2007, es va aprovar la contractació laboral temporal de jornada sencera de
l’oficial 1ª de la construcció senyor Ramon Calveras i Rubio, estenent-se des del dia 1
d’octubre de 2007 fins el dia 31 de març de 2008, amb una retribució i demés
condicions de treball segon el Conveni de la construcció.

El Ple de l’Ajuntament de Taradell es dóna per assabentat.

8.- CONTROL D’ÒRGANS MUNICIPALS, PRECS I PREGUNTES

La senyora Morales, sobre el tema dels parcs infantils, demana perquè era
urgent el contracte menor que s’adjudica a la sessió de la Junta de Govern Local del
dia 27 de març de 2007 i perquè s’adjudica per 19.174,70 euros, IVA inclòs, quan
abans es diu que l’oferta presentada per l’empresa Fundició Dúctil Benito, SL, de
Manlleu, amb el preu de 10.174,70 euros, IVA inclòs, és el preu just del contracte menor
a adjudicar, preguntant també perquè l’informe sobre els parcs infantils que en un
anterior Ple es va acordar encarregar als serveis Tècnics Municipals (STM) ha estat fet
per una persona aliena als mateixos, concretament de l’empresa a la que s’adjudica
l’anterior contracte menor. El senyor Verdaguer manifesta que això dels imports
diferents no sap a que es deu. El senyor Ledesma diu que l’informe havia de fer-lo una
persona entesa en aquest tema i va ser ratificat pels STM. El senyor Casassas diu que
en aquell Ple es va dir que l’informe el demanaria als STM però en contra d’aquest
criteri ho ha fet una persona que no és d’aquests STM. El senyor Ledesma diu que els
tècnics municipals no eren prou entesos en parcs infantils i es va fer per una persona
especialista en el tema.

La senyora Morales pregunta si es farà un estudi de la gent gran que patrocina la
Diputació de Barcelona, responent el senyor Ledesma que no, perquè ja s’ha fet un
estudi a través de l’Àrea Bàsica de Salut.

La senyora Coll pregunta, en relació al tema de les fonts públiques, perquè no
funciona la que hi ha a Can Costa i Font, responent el senyor Verdaguer que no ho sap
però suposa que serà un acte de vandalisme.

La senyora Coll prega que es digui al propietari d’un terreny molt brut del C/. de
Vic, on està Telefònica, que es netegi, responent el senyor Verdaguer que se li
comunicarà que així ho faci.

El senyor Freixas vol referir-se a la documentació de persones privades que està
en l’arxiu de Salamanca i que no es torna tal com diu la llei, i que la Comissió per la
Dignitat lluita perquè aquests retorn sigui efectiu, demanant que l’Ajuntament de
Taradell li doni suport, preguntant tanmateix com va anar la reunió amb els veïns de
Mont-rodon. El senyor Verdaguer, respecte a això últim, diu que les conclusions que
varen treure és que no hi ha oposició al creixement del barri, que les al·legacions són
sobre el lloc on ha de créixer i que van sortir molt contents de la reunió, encara que els
membres de l’Associació de Veïns (AA.VV.) del Barri de Mont-rodon sembla que no ho
veuen igual. El senyor Freixas diu que hi ha 110 veïns que van al·legar en contra i que
cal escoltar a l’AA.VV. El senyor Verdaguer respon que ja s’està escoltant. El senyor
Freixas voldria que es fes el que la majoria volgués, responent el senyor Verdaguer que



a la reunió creu que la majoria estava d’acord amb el creixement del barri. El senyor
Ledesma manifesta que el que demanaven els veïns era reubicar el creixement en un
altre lloc que l’inicialment proposat, no pas que no es fes, i que llavors es va fer un
plànol amb aquesta nova ubicació. El senyor Casassas demana el document gràfic
que es va presentar de la reubicació i diu que caldria comptabilitzar qui està a favor del
creixement i qui en contra, responent el senyor Ledesma que no hi ha al·legacions en
contra del creixement, malgrat que potser l’escrit d’al·legacions no va expressar bé el
que volien dir.

El senyor Rodríguez manifesta que persones grans li han comentat de posar
baranes, potser en mig, a l’escales de la Pl. de les Eres, prenent nota el senyor
Verdaguer.

I no havent-hi més assumptes a tractar, l’Alcalde aixeca la sessió a dos quarts
d’onze del vespre de la data a l’inici esmentada, de que jo com a Secretari-Interventor
dono fe.-

L’Alcalde, El Secretari-Interventor,

Lluís Verdaguer i Vivet Lleonard Ferrer i Bird


